

airgle

AG25 空氣清新機

車桌兩用
極致全能

Car and Desktop Air Purifier



Airgle AG25 空氣清新機

輕巧時尚，功能齊全，配備H14級cHEPA及活性碳過濾技術，能有效去除多種空氣污染物，包括PM2.5、煙霧、過敏原、異味、甲醛及揮發性有機化合物(VOC)等；獨有Titanium Pro專利光觸媒UV殺菌組件，可以殺滅空氣中的細菌和病毒，在光催化作用下將污染物轉化成無害物質，讓你在個人空間及車廂內，都可以呼吸到潔淨健康的空氣。





Airgle AG25 Air Purifier

The Airgle AG25 air purifier is conveniently built for dual operation in both car and office environments, making it a great pick for you. It is equipped with cHEPA, activated carbon and PCO filtration technologies that remove airborne pollutants, such as dust particles, odors, second-hand smoke, bacteria, viruses, allergens and VOCs.

獨有專利技術 Patented Filtration Technology

殺滅99.95%細菌病毒，去除多種空氣污染物

Patented photocatalyst UV component uses PCO photocatalysis to remove 99.95% of bacteria and harmful gases.



1 美國專利光觸媒UV殺菌組件

Titanium Pro UV Module

組件表面塗了二氧化鈦(光觸媒)，利用光催化(PCO)作用，去除空氣中的細菌、病毒、甲醛及VOC等有機化合物。此組件獲美國專利技術認證。

Removes bacteria and TVOC. Our patented Titanium Pro Module kills up to 99.95% of bacteria and viruses with PCO technology.

組件專利證號: US 8,557,188 B2



2 H14級cHEPA濾網

H14 Grade cHEPA Filter

超高效過濾材料，能過濾99.999%小至0.003微米有害微粒，如細菌、病毒、粉塵、煙霧、塵蟎及霉菌孢子等污染物。

Filters solid contaminants. It has an efficiency of 99.999% for 0.003 micron particles, can remove bacteria, viruses, dust, smoke, pet dander, mold spores and other airborne pollutants.



3 高吸附活性炭濾網

Gas & Odor Filter

吸附煙霧、異味和其他揮發性的有機化合物，有效降解室內或車內空氣污染，如甲醛和苯。

Absorb smoke, odors and other volatile organic compounds, but also efficiently degrade interior renovation pollution, such as formaldehyde and benzene.



產品特色 Product Features



殺菌同時過濾多種超微細空氣污染物，保護小孩及家人健康。
Operates with both filtration and photocatalysis technology to protect you from indoor flu virus transmission.



機身輕巧，方便存放於行李箱，於旅途上使用。
Lightweight, compact, and universal.



附送12V汽車電源插座及座椅背帶，適合多類型汽車使用。
Each AG25 is included with 12V cigarette lighter plug which is ideal for different types of car.



設有高溫保護裝置及電壓異常斷電功能，確保長時間運作安全。
Auto temperature control setting and low voltage protection.

AG25濾網組件 Replacement Filters



Titanium Pro
光觸媒UV殺菌組件
PCO UV module

H14級 cHEPA濾網
cHEPA H14 grade filter

活性炭濾網
Gas & Odor filter

內附配件 Accessories



背帶套件
Strap kit

AC-DC電源供應器
12V汽車充電器
AC/DC power adaptor
12 V cigarette lighter power adaptor

Airgle AG25 空氣清新機結合多重頂尖過濾技術，包括H14醫療級cHEPA、活性碳、光觸媒光催化(PCO)及UV殺菌技術，能強效淨化多種空氣污染物。機身設有指示燈提示更換濾網，當指示燈閃爍及發出「叮叮」聲時，即表示濾網需要更換。

The Airgle AG25 air purifier is equipped with cHEPA, activated carbon and PCO filtration technologies that remove airborne pollutants. The AG25 also features smart filter life indicator which alerts you when it's time to replace the filter.

產品資訊 Specification

潔淨空氣量 (CADR) Clean Air Delivery Rate	15m ³ /h	風速 Speed	二段風速 (低及高) Low and high
除TVOC效能 TVOC removal rate	>99%	電壓及功率 Power requirement	DC13.5V, 8W
除甲醛效能 Formaldehyde removal rate	>99%	噪音水平 Noise	42 - 55dB(A)
殺菌效能 Bacteria removal rate	>99%	尺寸 (mm) Dimension (mm)	241(W) x 241(D) x 70(H)

美國FDA及多項國際安全認證 Certified by FDA and professional certification institutions



airgle

客戶支援熱線: (852) 3529 2095
Customer Services Hotline

airgle.com.hk